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ALGEMENE LEDENVERGADERING VERENIGING HET GROENE HART d.d. 24 juli 2023 

Aanwezig:  H. Kroonberg, H. Boons, R. Kragt, E. van der Pas, I. van Eekelen, H. van Eekelen,  
G. van den Oetelaar, J.J. van Hoeckel, A. van Abeelen 

Afwezig m.k.: H. Gerringa, J. Kelder, L. van de Westelaken, J. Juffermans, B. Wijffels 
Locatie:  Bosscheweg 24b, Den Dungen, 
Tijd:   24 juli 2023, 19.30 – 21.30 uur 
 
1. Opening 
De voorzitter opent de 54e jaarvergadering van Vereniging Het Groene Hart en heet 
iedereen welkom. Vanwege vakantie hebben een aantal leden afgezegd. De 
vergadering betreft het jaar 2022. Vanwege het feit dat de voorzitter 80 jaar is wordt getrakteerd 
met kersenvlaai.  
 
2. Vaststelling notulen jaarvergadering d.d. 25 juli 2022 over het jaar 2021 
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. De acties zijn conform uitgevoerd.  
 
3. Algemeen jaaroverzicht 2022 activiteiten 
De voorzitter geeft een mondelinge toelichting op de verschillende onderwerpen, het betreft maar 
een deel van de activiteiten van HGH.  
Aan de orde komt: 
 
De dagelijkse routine 
Wat ergernis met zich meeneemt is de ontvangst van juridische stukken van b.v. de 
R.v.S. en verzending van eigen stukken. Als de RvS aangetekende stukken verstuurt 
nemen ze aan dat deze daadwerkelijk zijn bezorgd. In de praktijk neemt de postbode 
het niet zo nauw en zet vaak zelf een krabbel. De ontvangstlijsten bij de RvS zijn tevens 
niet altijd correct; het GHB verstuurt stukken voor 24.00 uur maar dit komt onjuist op 
de lijst van de RvS te staan.  
 
Sint-Michielsgestel – Hezelaar  
In dit bestemmingsplan, gelegen in het buitengebied van Sint-Michielsgestel worden veel te veel 
woningen (19 RvR-kavels) gebouwd in vergelijking met de beperkte gesloopt m2 van een vml. 
pluimveebedrijf. Het bestemmingsplan is nu nog in ontwerp (2022-11-29). Het is inmiddels door de 
gemeenteraad vastgesteld maar nog niet gepubliceerd. HGH zal zeker bezwaar aantekenen bij de 
Raad van State. 
 
Boxtel – Lennisheuvel - Achter den Eijngel 2022 
Dit bestemmingsplan (65 woningen) is in een eerdere fase door de Raad van State vernietigd 
vanwege de breedte van de ecologische zone aan de Heerenbeekloop. Het is door de gemeenteraad 
van Boxtel vastgesteld maar nog niet gepubliceerd.  
Dit is nu gewijzigd in een vingerachtige structuur. Het is zeer de vraag of deze vingerachtige structuur 
genoeg functionele ecologische kwaliteit (met name rust en ruimte) heeft zoals de provinciale 
verordening bedoeld. De nabijheid van het N2000-gebied (Kampina) zorgt voor extra aandacht vanuit 
ecologie maar ook stikstof. Het is de vraag of de effecten (bijv. v.w.b. stikstof) van de 
verkeersbewegingen richting het zuiden en westen voldoende in relatie zijn gebracht met de eisen 
van het N2000-gebied Kampina. HGH zal zeker bezwaar aantekenen bij de Raad van State. 
Overwogen zal worden om v.w.b. de ecologische functionaliteit een ecologisch adviesbureau 
(Sebastiaan Bakker) in te schakelen. 
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Meierijstad – Dommel – De Neul 
Waterschap De Dommel heeft hier het plan (ter voorkoming van natte voeten) om de in de 19e eeuw 
aangelegde Dommelafsnijding te laten hermeanderen in plaats van gebruik te maken van de 
oorspronkelijke loop (via De Neul, de destijds afgesneden Dommelarm). Overleg met Waterschap de 
Dommel heeft tot nu toe niets opgeleverd. Ook wordt de steun gemist van de grootste WDD-fractie 
Water Natuurlijk. Na de installatie van het nieuwe DB-WDD d.d. 21 juni 2023 is de portefeuille niet 
meer in handen van DB-lid Mado Ruijs (Water Natuurlijk) maar van DB-lid Vincent Lokin (geborgde 
zetel vanuit natuur).Wellicht moet met de AB-WDD-leden contact gezocht worden, wellicht met Mari 
de Bijl die onlangs in het AB-WDD gekozen is.  De beekdalen in het HGH-gebied verdienen veel zorg.  
 
Andere middelen dan bezwaar en beroep 
Vanwege de teleurstellende resultaten in de vele beroepen is het wellicht goed te overwegen om 
gebruik te maken van andere middelen, bijvoorbeeld publiciteit. Niet ieder bestuurslid van HGH 
heeft echter een even goede relatie met de regionale pers.  
 
Hermeandering van de Aa 
Er is veel ergernis bij de partners in het € 18-miljoenplan van de hermeandering van de Aa. Vo een 
convenant/bestuursakkoord zou natuur & water het primaat krijgen. Echter bij het opsplitsen in 5-6 
deelplannen zijn de agrarische belangen weer bovenop komen te liggen. Ondanks snelle 
beantwoording van de HGH-brief waarin de zorgen werden weergegeven, is de ergernis er nog 
steeds.  
 
Positieve resultaten in 2022 
De zaken met betrekking tot de N65, Maasroute en Moergestel zijn met een positief resultaat 
afgesloten, hier zijn de beroepen gehonoreerd.  Sint-Michielsgestel, de voorzitter geeft een 
toelichting op de hoge griffiekosten die zijn ontstaan door 7x griffiegeld betalen voor 7 stuks 
“hooibergen” die in de praktijk voor andere doeleinden zullen worden gebruikt. Deze gelden komen 
zeer waarschijnlijk terug omdat het HGH-beroep gehonoreerd is.  
Het griffiegeld is of wordt teruggestort.  (actie Jan Jaap van Hoeckel)  
 
4. Financieel overzicht 2022  
 
Overzicht inkomsten/uitgaven. 
Aan de leden wordt een financieel overzicht uitgereikt. 
Inkomsten 2022:     + € 6.994 -  
Uitgaven 2022:      -/- € 7.585,- 
saldo per 31-12-2022:     -/- € 591,- 
Balans boekjaar 2022: 
Beginsaldo bankrekening per 01-01-2022:  + € 6.173,- 
Eindsaldo bankrekening per 31-12-2022:  + € 5.582,- 
Er zijn € 5.000,- schulden 
Conclusie: Er is een positief te besteden banksaldo van € 582,- 
De heren G. van den Oetelaar en R. Kragt  geven na bestudering van de cijfers 
hun goedkeuring aan de jaarrekening 2022. 
Er wordt extra acties uitgevoerd om meer leden contributie te laten betalen (actie Jan Jaap van 
Hoeckel) 
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4. Financiële prognose 2023 
Zoals het er nu uitziet blijft de prognose voor 2023 ongeveer gelijk 
aan de cijfers van 2022. De schenking van € 7.000 van Jan Kelder wordt erg op prijs gesteld. 
 
5. Bestuurssamenstelling. 
De samenstelling van het bestuur blijft ongewijzigd. Via acclamatie wordt dit geaccordeerd.  
Voorzitter is A. van Abeelen, secretaris is H. Boons en penningmeester 
blijft J.J. van Hoeckel. 
 
6. Werkplan voor 2023-2024. 
De voorzitter geeft aan dat het GHB een ANBI is. Ons RSIN-nummer is 816055075. Voor deze ANBI-
status wordt vóór 1 oktober een werkplan gepubliceerd. (actie Helmus Boons en Adriaan van 
Abeelen) 
 
De voorzitter geeft een mondelinge toelichting op verschillende onderwerpen, het betreft maar een 
deel van de activiteiten van HGH.  
Aan de orde komt: 
 
Boxtel – Baroniestraat – Pastorietuin 
Op het ontwerp-bestemmingsplan is een zienswijze door HGH ingediend maar tot nu toe is niets 
vernamen. Hier wordt samengewerkt met Natuurwerkgroep Boxtel en de plaatselijke bewoners 
onder leiding van Ger Daverveld. Ook voor dit plan gelden de hierboven genoemde eisen met 
betrekking tot de ecologische zone aan het Smalwater. 
 
Boxtel – 4 Zonnevelden 
Vooral de zonnevelden in de buurt van N2000-gebied Kampina zijn zeer ongewenst 
 
Boxtel -Eindhovenseweg -huisvesting 400 Vion-medewerkers 
Er is nog geen RO-procedure, de huidige ontwikkelingen brengen de gehele buurt in beweging.  
 
3e wijziging Bestemmingsplan Buitengebied Sint-Michielsgestel  
Weer veel te veel extra bouwvlakken.  
 
7. Excursie. 
Er is veel animo voor een excursie in oktober met een natje en een droogje. Dit wordt georganiseerd 
op Savendonk – De Geelders op 7 oktober 2023. Er wordt een uitnodiging opgesteld. (actie Ger van 
den Oetelaar) 
 
8. Rondvraag 
Verder geen rondvraagacties. Iedereen wenst Hannelore Kroonberg beterschap.  
 


